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PROTOKÓŁ Nr V/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 19 lutego 2015 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 19 lutego 2015 

roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od 

godz. 12.00 do godz. 16.00. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 

13 radnych na ustawowy skład liczbowy – 14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   -  p. Mariusz Dziuba  

2. Sekretarz Miasta i Gminy   -  p. Iwona Kieszek  

3. Skarbnik Miasta i Gminy   - p. Ewa Bator  

4. Kierownik Posterunku Policji  - p. Janusz Bogdański  

5. Kierownik MGOPS     - p. Urszula Gil  

6. Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy  - p. Tomasz Rychlicki  

7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

8. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym proponowany 

porządek obrad i wnioskował o zmianę w niniejszym porządku aby usunąć w pkt.7 ppkt.f) tj. 

rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie ustalania zasad przysługiwania diet oraz zwrotu 

kosztów podróży radnym Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą - wpisać zaś projekt 

uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Pan Przewodniczący RM dodał, iż na jednej z komisji radny prosił aby podać do publicznej 

wiadomości jakie wysokości kwot otrzymują radni. Podczas komisji chcieli określić procenty 

kwotami, po konsultacji p. Skarbnik z RIO jedno wyklucza drugie w związku z powyższym 

prośba o wykreślenie tegoż projektu uchwały z porządku a kwoty te zostaną przekazane do 

publicznej wiadomości przez przewodniczącego w informacjach. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 13 radnych przy obecnych  

13 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Proponowany porządek został przyjęty w następującym brzmieniu: 

1. Przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 

okres międzysesyjny.  

5. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2014rok,  

sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2014 oraz 

sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2014. 
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6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

b) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata  

2015 – 2020. 

c) zmiany uchwały Nr IV/13/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 22 stycznia 2015 roku w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej  

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

d) przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

e) wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

od podatku od nieruchomości rolnego i leśnego. 

f) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

g) wystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą ze Stowarzyszenia Lokalnej Grupy 

Działania „Zapilicze”. 

h) przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do Stowarzyszenia Lokalnej 

Grupy Działania „Wszyscy Razem” z siedzibą w Rusinowie. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokół z 

poprzedniej sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze Rady. W związku z 

powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji.  

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu 

jednogłośnie 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0  

protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

      Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz zapoznał 

zebranych z protokółem nr 2 z posiedzenia Komisji z dnia 10.02.2015r. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego 

protokołu oraz : Burmistrz Miasta i Gminy, Skarbnik Miasta i Gminy, pracownik Urzędu M i 

G    p. Tomasz Bogacki oraz Przewodnicząca Osiedla Nr 1p. Helena Pardej. 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji Gospodarczo – 

Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczo – Budżetowej za rok 2014. 

2. Opiniowanie zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok i opiniowanie projektów 

uchwał. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Gospodarczo - 

Budżetowej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą za 2014 rok. 

Przewodniczący Komisji zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2015 rok; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilic na lata 2015 – 

2020. powyższe projekty uchwał omówiła skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator; 



 3 

- przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży - pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz 

Bogacki zapoznał z wykazem nieruchomości do sprzedaży będących własnością komunalną.  

- zmiany uchwały Nr IV/13/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 22 

stycznia 2015roku w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 

Członkowie Komisji głosowali jednogłośnie 5 radnych za przyjęciem powyższych zmian. 

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej wnioskowała o wymianę dwóch studzienek 

ściekowych na osiedlu przy ul. Ogrodowej. 

 

Następnie podjęto dyskusję w sprawie: 

- przejęcia Liceum Ogólnokształcącego w Nowym Mieście. Członkowie Komisji wraz z 

radnymi Komisji Oświatowo – Społecznej i Gospodarczo – Budżetowej przychylili się do 

przejęcia liceum wraz z budynkami do końca bieżącego roku przez Urząd Miasta i Gminy; 

- dworca PKS- sprawy sądowe w toku; 

- sprawy pałacu nowomiejskiego; 

- umorzenia podatku od nieruchomości dla nowomiejskiego szpitala.  Członkowie Stałych 

Komisji w głosowaniu jednogłośnie za umorzeniem podatku od nieruchomości dla 

nowomiejskiego szpitala.  

Radny Jacek Bors wnioskował o naprawę zapadniętej drogi (prawa strona) w Woli 

Pobiedzińskiej. 

Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest zarejestrowana na nośniku cyfrowym do 

dyspozycji w Biurze Rady.  

Następnie p. Dariusz Dziurowicz odczytał sprawozdanie z działalności Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej za rok 2014, które brzmiało następująco: Komisja Gospodarczo 

– Budżetowa Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w roku 2014 odbyła jedno 

wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej. W skład Komisji Gospodarczo – 

Budżetowej wchodzą Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący, Tadeusz Jędryka – Zastępca 

Przewodniczącego oraz członkowie Elżbieta Zaraś, Jacek Bors, Mirosław Bors.  

Członkowie Komisji zajmowali się następującymi tematami:  

 Zapoznanie się z  projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady Miejskiej.  

 Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

Praca Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej przebiegała wg planu pracy 

Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba odczytał na wstępie 

apel okolicznościowy dot. rocznic, wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym 

m.in.  

wyzwolenie niemieckiego, państwowego obozu zagłady Auschwitz – Birkenau największego 

cmentarzyska w którym zamordowano także mieszkańców ziemi nowomiejskiej. Musimy 

pamiętać o tych tragicznych i bolesnych wydarzeniach z uwagi na ogrom cierpień w tym 

tragicznym czasie. 

Po przeczytaniu poprosił wszystkich zebranych o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci 

poległych. 

Następnie p. Dariusz Dziuba odczytał protokół nr 2/2015 z dnia 10.02.2015r. z posiedzenia 

Komisji Oświatowo – Społecznej.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej do niniejszego protokołu listy 

obecności oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    - p. Mariusz Dziuba 

2. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - p. Elżbieta Zaraś 

3. Dyrektor SP ZOZ  Nowe Miasto  - p. Tomasz Skura 
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4. Dyrektor PSP Nowe Miasto  - p. Janina Wyszkowska 

5. Przedstawiciel Firmy Euro-Doradztwo - p. Jakub Kotelecki 

6. Przewodnicząca Osiedla   - p. Grażyna Plęs- Banach 

7. Przedstawiciele Towarzystwa  

    Przyjaciół Nowego Miasta p. Kokoszkiewicz, p. Gronowska, M. 

Dziedzic 

8. Przedstawiciel klubu krwiodawców  ,,Kropelka”-p. Kuśmirek 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziuba – Przewodniczący Komisji Oświatowo-

Społecznej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1.Konsultacje z dyrektorem SP ZOZ w sprawie podstawowej opieki  zdrowotnej. 

2. Zapoznanie się z możliwościami przedłużenia pracy w świetlicy szkolnej w Publicznej 

Szkole Podstawowej  w Nowym Mieście nad Pilicą. 

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.  

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Pkt.1 Przewodniczący Komisji Oświatowo - Społecznej p. Dariusz Dziuba oddał głos 

dyrektorowi szpitala nowomiejskiego p. Tomaszowi Skura. Dyrektor w trakcie obrad 

poinformował o sytuacji finansowej SP ZOZ, poruszył temat funkcjonowania podstawowej 

opieki zdrowotnej. Stwierdził, iż nie można zabezpieczyć opieki z dnia na dzień, gdyż wiąże 

się to m.in. z niedostateczną ilością lekarzy. Utrudnienie stanowi również to, że szpital ma też 

swoje własne zadania i swoich pacjentów. Pod względem technicznym i organizacyjnym 

istnieją duże problemy. Szpital jest przygotowany na sytuacje zagrożenia życia i zdrowia. 

przedstawił informacje dotyczące stanu zatrudnienia, zapoznał z informacją na temat 

przeprowadzonych prac modernizacyjnych szpitala, zakupionego sprzętu i aparatury 

medycznej. 

Poruszono kwestię funkcjonowania poradni diabetologicznej w Poradni ,,Senior”.  

Pani Kokoszkiewicz zwróciła uwagę na poprawę organizacji w zakresie przyjmowania 

pacjentów w poradni dla kobiet. 

Pan Burmistrz odniósł się do sposobu organizacji pracy poradni oraz należy zastanowić się 

nad uzupełnieniem etatów lekarzy. 

Pan Kuśmirek zaznaczył aby zwrócić uwagę na problem dotyczący zachowania lekarzy do 

pacjentów. 

Radna Iwona Lepa zwróciła uwagę potrzeby zakupu aparatu rentgenowskiego do 

prześwietlania zębów. 

Pkt. 2 Pani Dyrektor Wyszkowska odniosła się w kwestii prośby przedstawiciela rady 

rodziców p. Roberta Osysa o dłuższe funkcjonowanie świetlicy przy Publicznej Szkole 

Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą. Pan Burmistrz wyraził aprobatę na dwa dni w 

tygodniu dłuższego funkcjonowania świetlicy.  

Następnie odniesiono się w kwestii funkcjonowania regionalnego muzeum. Komisja na 

posiedzeniu wypracowała wnioski: 

- Radna Iwona Lepa wnioskowała o przygotowanie folderów promujących Gminę. 

- Radny Mariusz Fandrych wnioskował o przeprowadzenie remontu sali wiejskiej –Rosocha 

- Komisja udała się na wizję lokalną do regionalnego muzeum. Po oględzinach wnioskuje: o 

natychmiastowe codzienne wietrzenie i ogrzewanie pomieszczeń muzeum, podjęcie działań 

mających na celu zatrudnienie Kustosza i umożliwienie funkcjonowania muzeum, jak 

najszybsze przeniesienie muzeum do innego pomieszczenia. 

Pkt. 3 Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziuba zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2015 rok 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilic na lata 2015 – 

2020 
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- przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

Ponadto członkowie komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z organizacji ferii zimowych dla 

dzieci i młodzieży w gminie Nowe Miasto nad Pilicą w 2015 roku oraz ze sprawozdaniem z 

działalności Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej za 2014 rok. 

Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest zarejestrowana na nośniku cyfrowym do 

dyspozycji w Biurze Rady.  

Następnie p. Dariusz Dziuba odczytał sprawozdanie z działalności Komisji Oświatowo – 

Społecznej za rok 2014. W 2014 roku Komisja Oświatowo – Społeczna Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą odbyła 3 posiedzenia o tematyce zgodnej z planem pracy Komisji. 

Wiele dodatkowych spraw, staraliśmy się rozwiązać w punkcie sprawy bieżące kierowane do 

Komisji.   

W skład Komisji Oświatowo – Społecznej wchodzą Dziuba Dariusz – Przewodniczący, Iwona 

Lepa – Zastępca Przewodniczącego oraz członkowie Pietrucha Tomasz, Lewecki Czesław, 

Fandrych Mariusz.  

Członkowie Komisji na posiedzeniach Komisji zajmowali się następującymi sprawami: 

- opiniowaniem projektów uchwał przygotowanych na sesje Rady; 

- wypracowanie koncepcji organizacji zajęć sportowo – rekreacyjno profilaktycznych w 

czasie ferii zimowych; 

- wypracowanie harmonogramu organizacji zajęć sportowo - rekreacyjno profilaktycznych w 

czasie ferii zimowych. 

Członkowie Komisji byli zaangażowani w pracę Komisji. 

 

Pan Dariusz Dziuba przedstawił zebranym sprawozdanie z organizacji ferii zimowych dla 

dzieci i młodzieży w gminie Nowe Miasto nad Pilicą w 2015 roku.  

 Z inicjatywy radnych Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą, zwłaszcza 

Komisji Oświatowo-Społecznej, w porozumieniu z Burmistrzem Miasta i Gminy oraz 

Gminną Radą Sportu, przedstawicielami organizacji sportowych działających w naszej 

gminie i nauczycielami w-f; wypracowano propozycję organizacji dla dzieci i młodzieży ferii 

zimowych. 

 W dniach od 19 do 29 stycznia 2015 roku pod hasłem „Zima w mieście” w sali 

gimnastycznej Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą i hali sportowej 

Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą odbywały się różnego rodzaju zajęcia 

sportowo – rekreacyjne, zarówno dla uczniów szkół podstawowych, jak też młodzieży 

gimnazjalnej, m. in.: piłka nożna, koszykówka, siatkówka, piłka ręczna oraz tenis stołowy, 

karate i zajęcia rekreacyjne przy muzyce. Ponadto w Publicznej Szkole Podstawowej w 

Nowym Mieście nad Pilicą zorganizowano zajęcia artystyczne pn. „Czy wiesz co to jest 

decoupage?”.  

 Natomiast w Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach w dniach od 19 do 28 

stycznia 2015 roku także zorganizowano atrakcyjny program różnych zajęć dla uczniów m.in. 

bal przebierańców, dzień babci i dziadka, gry i zabawy ogólnorozwojowe oraz tańce przy 

ulubionej muzyce.  

 Ponadto w ramach ferii dla uczniów szkół podstawowych zorganizowano  

4 wyjazdy na basen, 1 wyjazd na lodowisko oraz 1 wyjazd do kina w Rawie Mazowieckiej na 

film pt. „Paddington”. 

 W 2 wyjazdach na basen z PSP w Nowym Mieście nad Pilicą uczestniczyło –  

75 uczniów, w wyjeździe na lodowisko – 39 uczniów. 

 Natomiast z PSP w Żdżarach na basenie byli wszyscy uczniowie – 70 osób, a na 

pokazie filmu – 36 uczniów.  
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 Wszystkie z wymienionych zajęć cieszyły się dużym zainteresowaniem. Dzieci licznie 

na nie uczęszczały. Największym zainteresowaniem cieszyły się zwłaszcza wyjazdy na basen, 

choć w zajęciach z decoupage też wzięło udział ok.15 osób. 

 Na zakończenie ferii zostało zorganizowane ognisko i wspólne przy nim 

biesiadowanie. Jednak ze względów nie sprzyjającej pogody zgromadziło tylko kilkoro 

dzieci.  

 W organizację akcji aktywnie włączyli się: TKKF Pilica, Stowarzyszenie Biegiem 

przez Polskę, oraz Gospodarstwo Produkcyjno – Handlowe Folwark w Jankowicach 

(nieodpłatne przekazanie sosów do symbolicznej kiełbaski z grilla). 

 Charytatywnie swoje zajęcia prowadziło TKKF Pilica i Stowarzyszenie Biegiem przez 

Polskę. Nauczyciele prowadzili zajęcia odpłatnie i charytatywnie. 

Wszystkie wydatki, jakie towarzyszyły organizacji ferii zimowych 2015 roku zostały 

sfinansowane z budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

 Wydatki te przedstawiają się następująco: 

1. umowy zlecenia dla nauczycieli na realizację zajęć: ogółem – 4.018,00 zł brutto: 

w tym: 

 PSP Żdżary – 1.968,00 zł brutto (12 nauczycieli); 

 PSP Nowe Miasto – 1.476,00 zł brutto (7 nauczycieli); 

 PG Nowe Miasto – 410,00 zł brutto (3 nauczycieli); 

 Inni – 164,00 zł brutto (p. Dworakowska – 4 godz. odpłatnie + 2 godz. nieodpłatnie); 

2. wyjazdy – ogółem – 1.679,40 zł brutto (220 osób): 

w tym: 

 PSP Nowe Miasto – 3 wyjazdy: 

       - 2 wyjazdy na basen: 450,00 zł brutto; 

       - 1 wyjazd na lodowisko: 158,40 zł brutto; 

 PSP Żdżary – 3 wyjazdy: 

                - 2 wyjazdy na basen – 603,00 zł brutto; 

                - 1 wyjazd do kina – 468,00 zł brutto; 

- koszt dojazdu Gimbusem do Rawy Mazowieckiej (3 wyjazdy z PSP Nowe Miasto) – 289,28 

zł; 

3. zakup pomocy do zajęć decoupage – 292,18 zł brutto; 

4. organizacja ogniska – ogółem – 315,11 zł brutto: 

 - kiełbaska – 139,23 zł brutto; 

 - napoje + słodycze – 95,94 zł brutto; 

 - naczynia jednorazowe – 79,94 zł brutto. 

Wszystkie niewykorzystane naczynia i sztućce jednorazowe, a także słodycze zostały 

przeniesione do Urzędu. Kiełbasę na prośbę p. Burmistrza, M-GOPS rozdysponował do 

najbiedniejszych podopiecznych. 

Ogółem wydatki na organizację ferii zimowych wyniosły – 6.593,97 zł brutto. 

 Ferie zimowe 2015 roku dla uczniów z naszej gminy zostały zorganizowane po raz 

pierwszy. Różnorodny program zajęć pozwolił dzieciom i młodzieży spędzić aktywnie dwa 

tygodnie wolnego czasu i choć na chwilę oderwać się od gier komputerowych i internetu.  

 Mamy nadzieję, że akcja ta stanie się tradycją i w następnych latach oferta będzie 

jeszcze bogatsza w wiele różnorodnych zajęć.  

Pan Dziuba Dariusz podziękował w imieniu członków Komisji wszystkim tym, którzy się 

zaangażowali w zorganizowanie tych ferii a przede wszystkim złożył podziękowania Panu 

Burmistrzowi. 

Na sesję Rady Miejskiej przybył Radny p. Stanisław Orzeszek. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – p. Bartosz Gulina odczytał protokół z 
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posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dn. 12.02.2015r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego 

protokołu oraz: Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba, Przewodniczący Rady 

Miejskiej p. Tomasz Pietrucha, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p. Elżbieta Zaraś. 

Posiedzeniu przewodniczył p. Stanisław Orzeszek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Pkt.2 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekty uchwał w sprawie:   

- zmiany uchwały Nr IV/13/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 22 

stycznia 201 5roku w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą; 

- przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży; 

- zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilic na lata 2015 – 

2020. Powyższe projekty uchwał omówiła skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator. 

Członkowie Komisji w głosowaniu za 4 radnych przy obecnych na sali 4 radnych, przeciw 0 , 

wstrzymało się – 0. 

Pkt. 1 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Stanisław Orzeszek zapoznał  

ze sprawozdaniem z działalności Komisji Rewizyjnej za 2014 rok. 

Pkt.3 Członkowie komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z przeprowadzenia kontroli w 

Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach. 

 

Następnie p. Bartosz Gulina zapoznał wszystkich ze sprawozdaniem z działalności Komisji 

Rewizyjnej za rok 2014, które brzmiało następująco: 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w 2014 roku odbyła jedno wspólne  posiedzenie z 

Stałymi Komisjami Rady Miejskiej. Praca Komisji przebiegała według planu pracy.  

Skład Komisji Rewizyjnej Orzeszek Stanisław – Przewodniczący, Zastępca 

Przewodniczącego – Gulina Bartosz oraz członkowie Dobrodziej Stanisław, Kącka Karolina.  

Członkowie Komisji na posiedzeniach Komisji zajmowali się następującymi sprawami: 

 Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.  

 Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

Wiele spraw było rozwiązywane w punkcie sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Podpisał przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Stanisław Orzeszek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha zwrócił się z zapytaniem czy ktoś ma 

pytania bądź uwagi do odczytanych sprawozdań. 

Brak pytań i uwag do przedmiotowych sprawozdań. 

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba przywitał wszystkich zebranych bardzo 

serdecznie, a przede wszystkim nowych sołtysów, którzy zostali wybrani w tej kadencji.  

Przedstawił sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od dnia 22.01.2015r. do dnia 

19.02.2015r.  

-odbyło się spotkanie z firmą VEOLIA, która wygrała przetarg na odbiór odpadów 

komunalnych, wszystkie uwagi mieszkańców zostały przekazane firmie. 

-odbyła się rozmowa telefoniczna z p. Janem Pomianem Bławdziewiczem, rozmowa odbyła 

się na temat inwestora i rozwiązania prawnego sytuacji parku nowomiejskiego.  

-28 stycznia odbyło się spotkanie  w sprawie wystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą ze 
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Stowarzyszenia  Lokalna Grupa Działania ,,Zapilicze”. Gmina Nowe Miasto podjęła decyzję 

przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Wszyscy Razem” z gminami 

ościennymi m.in. Odrzywołem, Rusinowem, Klwowem. Przystąpienie Gminy umożliwi 

realizację projektów sprzyjających rozwojowi i promocji obszaru naszej Gminy.  

-29 stycznia brał udział w uroczystości związanej z objęciem stanowiska Komendanta 

Powiatowego Policji w Grójcu. 

-2 lutego dokonano objazdu terenu Gminy  pod względem analizy i zasadności   wniosków 

składanych w okresie zebrań sołeckich,  

-dokonano przeglądu budynków komunalnych przy ul. Tomaszowskiej i  ul. Bielińskiego. W 

związku z informacjami mieszkańców na temat licznych zaniedbań stanu technicznego 

budynków, estetyki wewnętrznej i zewnętrznej budynków oraz ewentualną zmianą układu 

mieszkań  w poszczególnych budynkach w powiązaniu z zadłużeniem lokatorów.  

-dokonano objazdu dróg powiatowych z kierownikiem Powiatowego Zarządu Dróg w Grójcu. 

Otrzymano zapewnienia kierownika, że w ramach obecnych środków zostanie utrzymana 

estetyka przydrożnych rowów, usuwanie zeschłych gałęzi, naprawa dróg powiatowych będzie 

realizowana wspólnie. 

-3 luty odbyła się konferencja w Powiatowej Komendzie Straży Pożarnej w Grójcu dotycząca 

sprawozdania z działalności Jednostek Straży Pożarnej w Powiecie Grójeckim. 

-4 luty odbyła się lustracja jakości monitoringu Nowego Miasta. Zainteresowana firma 

przedstawi kosztorys wynikający  z zamontowania nowych kamer oraz zmianę lokalizacji 

niektórych kamer.  

-5 luty rozpoczęto cykl spotkań z rodzicami dotyczący możliwości dowozu dzieci z osiedla po 

byłej jednostce wojskowej. Dowóz zorganizowanym transportem dotyczy tych dzieci, których 

miejsce zamieszkania znajduje się w odległości powyżej 3 kilometrów. Jedna z firm 

przewozowych podjęłaby się dowozem określonej liczby dzieci. Gmina nie może być 

płatnikiem. Rodzice muszą ponosić koszty dowozu. Dodał, że rodzice w chwili obecnej nie 

podjęli ostatecznej decyzji.  

-9 luty dokonano z Przewodniczącym Rady i p. Jakubem Koteleckim lustracji terenów w 

naszej gminie pod kątem inwestycji, które mogą być objęte programami unijnymi są to place 

zabaw, boiska , tereny sportowe, tereny o charakterze turystyczno-rekreacyjnym,  

-odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół  Nowego Miasta związane z działalnością oświaty, 

(zima w mieście),  

-10 luty wspólnie ze Starostą Powiatu odbyło się spotkanie z Radą Pedagogiczną w 

nowomiejskim Liceum dotyczące rozwiania wątpliwości wypowiedzi w lokalnej gazecie 

jednego radnego, o likwidacji Liceum. 

-uczestniczył w posiedzeniach Stałych Komisji Rady Miejskiej, 

-11 luty uczestniczył w spotkaniu Rady Społecznej nowomiejskiego szpitala. Celem spotkania 

było zapoznanie się z wynikami audytu przeprowadzonego w szpitalu. Pan Burmistrz dodał, 

że szpital zwrócił się z prośbą o umorzenie podatku od nieruchomości. Zgodnie z decyzją 

radnych umorzenie podatku nastąpi po raz ostatni. Wcześniejsze umorzenia podatkowe nie 

wpłynęły na poprawę wyniku finansowego szpitala. 

-12 lutego odbyło się spotkanie Lokalnej Grupy Działania przedstawicielem grupy był wójt 

Odrzywołu.  

-na wniosek przedstawicieli rad osiedla odbyło się spotkanie teratyzacji przemysłowej 

Nowego Miasta. Przedstawiciel jednej z firm przedstawił sposób przeprowadzenia teratyzacji  

oraz wstępną kalkulację finansową.  

-podjęto problematykę -  bezdomnych psów.  

-odbyły się spotkania z firmami, które są zainteresowane prowadzeniem działalności na 

terenie po byłej jednostce wojskowej, firmy te nie są zainteresowane kupnem lotniska tylko 

jego dzierżawą jego części. Decyzje zapadną po przetargu, które odbędą się w marcu.   
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-odbyło się spotkanie z przedstawicielami Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta na którym 

omówiono sprawy  estetyki miasta, muzeum oraz warunków lokalowych.  

-odbyło się spotkanie ze Związkiem Kombatantów . Kombatanci wyrazili zadowolenie i 

podziękowanie za przeprowadzenie renowacji płyty i zmiany napisu. 

-codziennie prowadzone są rozmowy z mieszkańcami naszej gminy dotyczą one spraw 

związanych z bezrobociem oraz lokalowych. 

-dokonywany jest przegląd mieszkań komunalnych. Sukcesywnie będzie dokonywana 

poprawa warunków lokalowych. Osoby zalegające z opłatami, będą musiały liczyć się z 

przekwaterowaniem do lokalu o mniejszej powierzchni lub do lokali znajdujących się w 

zasobach gminy poza miastem. 

-uczestniczył we wszystkich zebraniach wiejskich dotyczących wyborów sołtysów, rad 

sołeckich, przewodniczących rad, 

-poinformował o piśmie skierowanym do Urzędu Marszałkowskiego dotyczące lokalizacji 

zmiany wysypiska na odpady komunalne. Pan Burmistrz zapoznał z pismem, dodał, że 

rozważona zostanie możliwość przyłączenia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do Łódzkiego 

regionu gospodarki odpadami.  

-poinformował o piśmie w kwestii gazyfikacji naszego miasta. Firma zainteresowana 

gazyfikacją na terenie miasta nie udzieliła odpowiedzi w wyznaczonym terminie – do końca 

stycznia. Obecnie przygotowywana jest specyfikacja. Na potrzeby przedsięwzięcia 

przygotowana  jest działka. Inwestor Firma Blue Line zobowiązał się uczestniczyć w 

spotkaniu z mieszkańcami w celu zaprezentowania projektu, podtrzymał deklarację, że pod 

koniec września będzie gotowa do instalacji gazowa w formie zbiornika na wyodrębnionej 

działce. Wszczęto postępowanie administracyjne dotyczące oddziaływania inwestycji na 

środowisko.  

-uczestniczył z Przewodniczącym Rady w rozmowach z Zarządem PKS. Kolejne spotkanie 

zaplanowane jest w najbliższą środę z udziałem  Starosty, aby wypracować najkorzystniejszą 

ofertę. Problem zostanie w niedługim czasie rozwiązany.  

-poinformował o piśmie Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie 

dotyczące przekazania pomocy finansowej na refundacje kosztów odszkodowań za grunty 

leżące w pasie drogowym w ramach zadania pod nazwą –budowa nowego przebiegu drogi 

wojewódzkiej nr 728 (obwodnica centrum Nowego Miasta). Zapoznał z pismem kierowanym 

przez Burmistrz poprzedniej kadencji do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

Warszawie z dnia 4.06.2013r.  w którym informuje, że w budżecie gminy w br. nie posiadamy 

wolnych środków, aby zwrócić kwoty z tytułu wywłaszczenia gruntów pod budowę przebiegu 

drogi wojewódzkiej nr 728. Niemniej jednak gmina wywiąże się z zapisu zawartego w dniu 

24.06.2008r. porozumienia. W 2015 roku łączna kwota 1 129 382zł. za działki zostanie 

zwrócona na Wasz rachunek bankowy.  Pan Burmistrz wyraził niezadowolenie. W tej kwestii 

jest to zobowiązanie tylko burmistrza. Nie podjęto żadnej uchwały. Decyzja burmistrza nie 

była konsultowana z radnymi. Po konsultacji z p. Skarbnik kwota ta nie była zabezpieczona w 

projekcie budżetu w bieżącym roku. W tej kwestii wraz z radnymi  i radcą prawnym zostaną 

podjęte odpowiednie decyzje.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał zebranych czy są pytania do sprawozdania 

Burmistrza Miasta i Gminy. 

Z-ca Przewodniczącego RM – p. Elżbieta Zaraś poruszyła kwestie psów , aby znaleźć jakiś 

sposób na rozwiązanie tego problemu, gdyż zawsze w poniedziałki jest najwięcej tych psów. 

Zaproponowała żeby np. sołtys albo jakaś inna osoba sprawdziła w gospodarstwach kto ile 

ma tych psów, kto nam ich przywozi , może zaczipować te psy. Musimy w jakiś sposób 

rozwiązać ten problem, ponieważ zrujnuje nam to budżet gminy. 

Burmistrz Miasta i Gminy – zgodził się z wypowiedzią p. Zaraś, gdyż populacja psów w 
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naszej gminie wzrasta po poniedziałku. Podobno była propozycja ustawy czipowania psów, 

jednak w dalszym ciągu tego nie ma. Niektóre gminy przystępują do czipowania psów na 

terenie tylko gmin i jest to bardzo kosztowne ale jakieś rozwiązanie należy znaleźć. Nasza 

gmina być może przystąpi do programu kastracji wszystkich psów na terenie naszej gminy. 

Zobaczymy w jakiej formie i w jakiej ilości byłoby to współfinansowane przez fundację. 

Temat jest przekazany p. Paulinie Bis aby tym problemem się zajęła. Trzeba szukać wyjścia z 

tej sytuacji bo są to olbrzymie koszty. 

Pani Małgorzata Woźniak – sołtys wsi Żdżarki – stanęła w obronie mieszkańców wsi, 

ponieważ oni przygarniają te bezdomne psy, które są ciągle podrzucane. A nie wywożą do 

Nowego Miasta. A  na  targ przyjeżdżają nie tylko ludzie ze wsi. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, że tu nikt nie mówi, że są to psy tylko z naszej 

gminy, ale również dobrze z innych sąsiednich gmin są przywożone. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż z racji tej że musimy pilnować porządku obrad 

to najlepszą płaszczyzną do rozwiązywania takich problemów są posiedzenia komisji na które 

serdecznie zaprasza. 

Radna p. Iwona Lepa – poparła wypowiedź p. Zaraś w kwestii psów i zwróciła się do p. 

Burmistrza, że może warto zorientować się jakie są koszty czipowania psów. Bo w Polsce w 

wielu gminach jest wprowadzone czipowanie gdyż ciagle tych psów przybywa. 

Pan Tomasz Pietrucha zapytał czy są jakieś pytania w innej kwestii do sprawozdania 

Burmistrza. 

Innych pytań i uwag nie było. 

 

 

PKT 5 

 Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad 

Pilicą 

p. Urszula Gil przedstawiła następujące sprawozdania: 

 sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2014 co stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokółu; 

 sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2014 co stanowi 

załącznik nr 4; 

 sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie za rok 2014 co stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował p. Kierownik MGOPS za przekazane 

sprawozdania  

i zwrócił się z zapytaniem do zebranych czy są pytania ? 

Pani Małgorzata Woźniak – sołtys wsi Żdżarki zapytała z czego może korzystać rodzina 

wielodzietna na terenie nasze gminy która ma Kartę Dużej Rodziny? 

Kierownik MGOPS odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy to praktycznie z niczego. 

Wprowadził to rząd najpierw rozporządzeniem teraz jest ustawa ale nie ma na to pieniędzy 

tylko jest Karta Dużej Rodziny. 

Radny p. Tadeusz Jędryka zapytał w kwestii dożywiania, że są dożywiane dzieci a czy dorośli 

też są dożywiani? 

Kierownik MGOPS odpowiedziała, że tak też są dożywiani. Jest to w formie zasiłków 

celowych. 

Dużo pomagają nam zakony w porozumieniu z MGOPS. 

Pani Grażyna Plęs – Banach zapytała czy na terenie naszej gminy mamy osoby bezdomne? 

Kierownik MGOPS odpowiedziała, że tak mamy takie osoby. Urzędowych że tak powiedziała 
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dwóch bezdomnych i trzeciego mamy w Bielicach tj. gm. Łambinowice w Ośrodku Brata 

Alberta nie płacimy za to tylko wypłacamy mu zasiłek stały. Natomiast na terenie Nowego 

Miasta jest dwóch bezdomnych, jeden jest zasiłkobiorcą stałym, drugi zaś będzie już wkrótce 

zasiłkobiorcą stałym. Co do lokalu to ten jeden ma trudne warunki ale ma to trochę na własne 

życzenie, jest zameldowany w blokach gdzie mieszkał z matką, ale nigdzie ta osoba nie 

pracowała, nie płaciła alimentów. To był jego wybór życiowy bo mógł mieszkać z matką i tą 

matką się opiekować. Ale nie chciał się opiekować , robił to MGOPS i wybrał tryb życia 

włóczęgowski.  

 

PKT 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Kierownika Posterunku Policji w Nowym Mieście 

nad Pilicą o zabranie głosu. 

Kierownik Posterunku Policji – p. Janusz Bogdański poinformował, iż wzorem lat 

ubiegłych Wydział Prewencji Komendy Wojewódzkiej Policji w Radomiu organizuje 

kampanię społeczną pod nazwą „Niebieski Tydzień”, skierowaną do osób, które stały się 

ofiarami przestępstw. Kampania będzie realizowana w dniach 23 – 27 luty 2015r. Na terenie 

naszej gminy będą działały następujące punkty konsultacyjne: Posterunek Policji, Miejsko 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Nowym Mieście nad Pilicą oraz Publiczna Szkoła Podstawowa w Żdżarach. 

Zwrócił również uwagę na przestępstwa na wnuczka. Jest to telefon do starszej osoby niby od 

tego wnuczka, syna czy córki i proszą o pomoc finansową na załatwienie jakiejś sprawy że 

np. wypadek był, ktoś w szpitalu itp.a następnie dzwonią niby z policji czy CBŚ. Zachować 

czujność a najlepiej skontaktować się z policją o potwierdzenie takich sytuacji. Osoby te 

używają telefonów jednorazowych lub z zagranicy i odzyskać te pieniądze to jest wielki 

problem. 

Radny p. Tadeusz Jędryka wystąpił z problemem do Komendanta Posterunku Policji, że miał 

sygnały od mieszkańców o złym zachowaniu młodzieży koło szkoły specjalnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą . Akcje te dzieją się od godz. 23.00 to godzin prawie, że rannych. Aby 

wysłać patrol na skontrolowanie tych sytuacji. 

Komendant Posterunku Policji odpowiedział, iż to miejsce jest znane i jest objęte kamerą, 

osoby są legitymowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o rozdanie dla sołtysów materiałów dotyczących 

funduszy sołeckich. Są to materiały przygotowane przez p. Skarbnik. Po przerwie będzie 

wznowiony temat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił obrady Sesji Rady 

Miejskiej . 

 

Podkreślił, iż sołtysów już witał i przewodniczących rad osiedlowych ale przywitał jeszcze 

raz i w szczególny sposób podkreślił, iż była sugestia radnych aby ci nowi sołtysi przedstawili 

się z imienia i nazwiska i miejscowość, gdyż nie wszyscy radni znają nowych sołtysów. 

Nowi sołtysi przedstawili się z następujących miejscowości: 

Karol Kramarz Nowe Strzałki, Włodarska Monika Rosocha, Dziedzic Emilia Rudki, Teresa 

Bujak Nowe Łęgonice, Zdzisław Pęzik Łęgonice, Marek Jodłowski Pobiedna, Jerzy Wielgus 

Prosna,Jacek Pakuła Sacin. 

Przewodniczący poinformował, iż tak jak wspomniał już Burmistrz, na najbliższej Sesji 

będzie część uroczysta powierzenia aktów pełnienia funkcji sołtysów. 

Poprosił wszystkich sołtysów o współpracę z radnymi , nadmienił, iż będzie zapraszał do 

pracy na komisjach aby przedstawiali swoje problemy na bieżąco nie czekali od Sesji do 
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Sesji. 

Podkreślił, że jeżeli będą tego typu sytuacje, że pani czy pan sołtys nie będą mogli 

uczestniczyć w posiedzeniach z przyczyn wyższych, prosił o zgłaszanie sytuacji, że będzie 

np. małżonek bądź małżonka. 

Prosił aby zapoznać się na spokojnie z materiałami dot. funduszu sołeckiego, gdyż będą 

przedmiotem obrad na następnym posiedzeniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych o następujących sprawach: 

 od przyszłego tygodnia będą spotkania z przedstawicielami Wydziału Budownictwa 

ze Starostwa Powiatowego w Grójcu w kwestii planu zagospodarowania 

przestrzennego i prosił o przekazywanie mieszkańcom naszej gminy aby zgłaszali się 

ze swoimi problemami budowlanymi; 

 uczestniczył wraz z innymi radnymi w różnego typu spotkaniach m.in. w okresowych 

zebraniach strażackich, które są bardzo przydatne, gdyż pogłębiają swoją wiedzę bo 

staną przed problemem jak ma wyglądać finansowanie Ochotniczych Straży 

Pożarnych na ten jak i przyszły rok; 

 w m-cu lutym dokonał analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej i 

jako przewodniczący nie wniósł żadnych uwag i zostały przekazane dalszym 

instancjom odpowiedzialnym za tego typu weryfikacje; 

 uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielem Lokalnej Grupy Działania „Wszyscy 

Razem”tj. wójtem gminy Odrzywół. Kwestia dotyczyła tego aby Rada Miejska 

mogła zająć stanowisko na dzisiejszej Sesji co będziemy uchwalać czy pozostajemy 

w LGD w powiecie białobrzeskim czy przenosimy się do LGD „Wszyscy razem” w 

której jesteśmy z sześcioma innych gminami. Po dyskusji opinia była wyrażona 

pozytywnie. Przy okazji był poruszany problem mostu w Domaniewicach i 

współpracy z gminą Odrzywół; 

 do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo od p. Anny i Zbigniewa Laudy dot. skargi na 

przewlekłość w postępowaniu pracy urzędników tut. UMiG jeśli chodzi o 

funkcjonowanie wspólnot gruntowych na terenie miasta i gminy Nowe Miasto; 

odbyło się spotkanie z władzami wspólnoty i procedowanie nad rozwiązaniem tego 

problemu trwa, na spotkaniu był również obecny mecenas i sporządziliśmy stosowny 

protokół wraz z wnioskami do próby rozwiązania tego problemu; 

 do Rady Miejskiej wpłynął wniosek Rady Sołeckiej wsi Domaniewice odnośnie 

konieczności finansowania remontu promu na rzece Pilicy; 

 wpłynęła korespondencja z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie nr pisma 

RA.64.2015 z dn. 04.02.2015r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej przez 

miasto i gminę Nowe Miasto kwoty długu objęte wieloletnią prognozą finansową ; 

p. Tomasz Pietrucha odczytał szczegółowo treść pisma; 

 wpłynęły pisma dot. możliwości zakupu działek na terenie miasta i gminy, które są 

uwzględnione w załączniku do niniejszej uchwały, którą będziemy dzisiaj 

podejmować; 

 p. Tomasz Pietrucha przedstawił p mecenasa, który obsługuje naszą gminę tj. p. 

Tomasz Rychlicki i porady prawne dla mieszkańców gminy odbywają się w każdą 

środę od godz. 13.30 do godz. 16.00. Dodał tylko, że frekwencja mieszkańców jest 

olbrzymia; 

 Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał informację dot. diet sołtysów i radnych, iż 

jest na poziomie takim jakim było i w stosunku do radnych i sołtysów; 

dla radnego przewodniczącego Rady Miejskiej 50% maksymalnej wysokości diety 

przysługującej radnemu gminy w gminach poniżej 15 tys. mieszkańców tj. kwota 

1.324,85zł; 
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dla radnego wice-przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji Rady 

Miejskiej kwota 622,68zł; 

dla radnego wice-przewodniczącego komisji Rady Miejskiej kwota 556,44zł 

i dla  pozostałych radnych kwota 490,19zł. 

Pani Elżbieta Bors – sołtys wsi Bieliny wystąpiła z zapytaniem, że jeżeli radni mają 

takie diety za każdą sesję to może i sołtysi jako zaproszeni powinni chociaż 30% z 

tego dostać. 

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator wyjaśniła, iż kwoty które przytoczył p. 

Przewodniczący dotyczą pracy rady za miesiąc nie za konkretną komisję czy sesję ale 

za cały miesiąc. Sołtysi mają za każdy udział w Sesji 110zł i dieta kwartalna jest 

wypłacana  po zakończeniu każdego kwartału 150 zł. Radni zaś mają kwotę 

miesięczną niezależną od liczby sesji czy posiedzeń komisji jest to stała kwota. Z tym 

że są jeszcze potrącenia w zależności od tego jeśli radny jest nieobecny 20% za każdą 

nieobecność. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha poinformował, iż 11.02.2015r. 

był wraz z Burmistrzem Miasta i Gminy na posiedzeniu Rady Społecznej w SPZOZ 

Nowe Miasto nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał ze sprawozdaniem z przeprowadzonego 

audytu pod nazwą gospodarka finansowa SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przedmiotem audytu była gospodarka finansowa SP ZOZ w Nowym Mieście nad 

Pilicą. Zadanie zostało zrealizowane jako zapewniające zadanie pozaplanowe. Celem 

zadania było dostarczenie Starostwu Powiatowemu w Grójcu niezależnego i 

obiektywnego zapewnienia, że system kontroli zarządczej w zakresie realizacji 

przychodów i ponoszenia kosztów w SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą jest 

adekwatny i efektywny i skuteczny przez co zapewnia, że w zadaniach w ramach 

realizacji gospodarki finansowej są dokonywane w ramach ustawy o finansach 

publicznych w sposób legalny, oszczędny, efektywny, terminowy. Dyrektor SP ZOZ 

składał do Zarządu Powiatu informacje o przebiegu wykonania planu finansowego za I 

połowę 2013 roku. Za 2013 rok do 23 marca 2014 roku tj. 24 dni po ustawowym 

terminie. Za I połowę 2014 roku do 31 lipca 2014 roku, korekta z 7 sierpnia 2014 roku 

we wszystkich informacjach dyrektor stwierdzał, iż SP ZOZ znajduje się w dobrej 

kondycji finansowej. Z wyjaśnień z-cy dyrektora SP ZOZ informację o dobrej 

kondycji finansowej opiera na podstawie porównania straty do wysokości 

osiągniętego przychodu a nie do zobowiązań wymagalnych,  odsetek  straty do 

przychodów utrzymuje się na zbliżonym poziomie około 10 % co stanowi dobry 

wynik jak na SP ZOZ .  

Cząstkowa ocena działalności  systemu kontroli zarządczej – ustalenia audytu 

pozwalają na stwierdzenie, że plany finansowe nie są w pełni urządzane rzetelnie na 

podstawie prawdziwych i realnych danych. Świadczy o tym m.in. fakt umieszczania w 

nich adnotacji z budżetu powiatu, które nie zostały SP ZOZ przyznane. Sporządzanie 

planów dokonywane jest jako realizacja wymogu ustawowego, a nie jako opracowanie 

dokumentu będącego podstawą gospodarki finansowej SP ZOZ. Rzetelne opracowanie 

planu i przestrzeganie go w trakcie roku budżetowego powinno zapobiegać zjawisku 

powstawania istnienia zobowiązań wymagalnych. Dlatego też działania w zakresie 

sporządzania planów finansowych należy oceniać pozytywnie z uchybieniami. 

Natomiast kontrola zarządcza w tym zakresie jako dopuszczająca możliwości 

urządzania planów, które nie są faktyczną podstawą prowadzenia gospodarki 

finansowej należy uznać za nie w pełni adekwatną, efektywną i skuteczną.  

Skład elementy kontroli zarządczej- brak ustalonej procedury sporządzania 
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rzeczywistych i realnych planów finansowych w tym wzoru zakresu finansowego, 

brak procedury nadzoru oraz przestrzegania tych planów.  

Skutki ryzyka wynikające z elementów kontroli zarządczej – opracowanie planów 

finansowych nie odzwierciedlających realnych zaplanowanych przychodów i kosztów. 

Możliwość zaciągania zobowiązań które nie są terminowo uregulowane. Zalecenia w 

sprawie wyeliminowania słabych elementów kontroli zarządczej należy opracować 

wzór zakres planu finansowego, który sporządza SP ZOZ. Należy opracować plany 

finansowe w sposób realny i dostępny do faktycznych możliwości SP ZOZ. Należy 

wprowadzić mechanizmy zapobiegające zaciąganie zobowiązań powyżej posiadanych 

środków finansowych w celu ograniczenia powstawania zobowiązań wymagalnych.  

Wynik finansowy –na koniec 2012 roku SP ZOZ osiągnął przychód w wysokości 

330 287,49zł., natomiast w 2013 roku osiągnął przychód 38 735,79zł.natomiast od 

stycznia do listopada osiągnął straty z działalności gospodarczej. Dodatni wynik 

finansowy pojawia się więc dopiero po sprawozdaniu za cały rok budżetowy. 

Przyczynę tego zjawiska wyjaśnia wice- dyrektor SP ZOZ  na zwiększenie wyniku 

finansowego miało wpływ całoroczne rozliczenie świadczeń z NFZ.  Na podstawie 

działalności jaką jest działalność lecznicza SP ZOZ regularnie reguluje stratę. Strata 

działalności wynosiła w 2012 roku – 39 181zł., w 2013 roku -393 781zł. w okresie od 

stycznia do listopada 2013 roku 937 851zł. w okresie od stycznia do listopada  2014 

roku 1 800 112zł. Strata na powstałej działalności SP ZOZ ma więc tendencję 

wzrostową.  

Przedstawienie stanu zobowiązań – stan zobowiązań SP ZOZ na koniec miesiąca 2013 

roku wahał się od 9 340 355zł. w styczniu do 11 708 892zł. w grudniu. W 2014 roku 

na koniec miesiąca wahał się od 8 538  865zł. wrzesień do 12 72  656zł.  styczeń. 

Negatywnym zapiskiem gospodarczym jest wysoki poziom nie regulowania 

zobowiązań wymagalnych. Zobowiązania wymagalne w 2013 roku w grudniu 

947 309zł. w listopadzie 2014 roku 1 969 573zł.  

Na podstawie powyższych zestawień można stwierdzić, że wysokość należności 

wymagalnej nie ma jednoznacznego trendu wzrastającego lub malejącego jednak 

wyraźnie  można zaobserwować wzrost wysokości zobowiązań wymagalnych w 2014 

roku w porównaniu z rokiem 2013. Dyrektor SP ZOZ podał, że jednym z powodów 

powstania zobowiązań oraz odsetek karnych wymagalnych z tytułu dostaw i usług był 

brak środków. Natomiast  w przypadku powstania zobowiązań wymagalnych z tytułu 

podatku od nieruchomości było złożenie wniosku do organów gminy Nowe Miasto, 

Drzewica, Rzeczyca o umorzenie podatku od nieruchomości zaś w przypadku 

zobowiązań wobec ZUS wyjaśnił, że były one opłacone po terminie wraz z odsetkami 

za zwłokę.  

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych zgodnie z którą wydatki publiczne powinny 

być dokonywane w wysokości  i terminach wynikających i wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań. Zaciąganie zobowiązań, których nie można uregulować w terminie jest 

działaniem niezgodnym z ustawą. Należy zwrócić uwagę na fakt konieczności zapłaty 

odsetek karnych z tytułu nieterminowego uregulowania płatności zaciągniętych 

zobowiązań. W 2013 roku SP ZOZ zapłacił odsetki karne w wysokości 35 200zł. W 

2014 roku SP ZOZ poniósł faktycznie koszt 61 12 4,65zł. 

Kolejną nieprawidłowością był fakt nieterminowego odprowadzania składek na 

ubezpieczenie społeczne.  

Należy negatywnie określić działania SP ZOZ w zakresie zaciągania zobowiązań 

dokonywania wydatków pod względem wszystkich kryteriów określonych zgodnie z 

ustawą o finansach publicznych.   
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PKT 7a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator przedstawiła uzasadnienie do uchwały oraz 

załączniki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2015 rok. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 

radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr V/18/2015  w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7b 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015 – 2020. 

Skarbnik Miasta i Gminy omówiła załączniki do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 podjęto uchwałę Nr 

V/19/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

pilicą na lata 2015 – 2020. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

IV/13/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 22 stycznia 2015 roku w 

sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Brak pytań i uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 podjęto uchwałę Nr 

V/20/2015 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7d 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do sprzedaży. Dodał, że radni otrzymali załącznik z wykazem nieruchomości. 

Załącznik ten był tworzony na podstawie zgłoszeń mieszkańców miasta i gminy, osób 

indywidualnych, przedsiębiorców, tych którzy wyrażali wolę zakupu tej kadencji jak i 

poprzedniej. 

W związku z powyższym zapytał czy jest konieczność wzywania pracownika Urzędu czy są 

jakieś pytania? 

Radny p. Mirosław Bors wystąpił z zapytaniem dlaczego załącznik do projektu uchwały jest 

zwiększony, gdyż na komisji Rady Miejskiej było mniej tych działek z czego się to wzięło? 

W sprawie projektu przedmiotowej uchwały został poproszony pracownik p. Tomasz 

Bogacki, w między czasie Przewodniczący Rady odczytał załącznik do omawianego projektu 

uchwały tj. wykaz nieruchomości do sprzedaży.  

Pan Tomasz Bogacki wyjaśnił, iż brakowało jednej pozycji, pozycji z wniosku p. Guliny, tą 

działkę najpierw trzeba podzielić. Zostało przeoczone ale teraz już jest na wykazie. 

Pan Mirosław Bors zapytał czy to całość działki czy część? 
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Pan Bogacki odpowiedział, że jest to część działki. 

Przewodniczący Rady - podkreślił, iż umożliwienie zakupu nieruchomości, działek osobom 

prywatnym, instytucjom, podmiotom gospodarczym daje szanse rozwoju naszego miasta. 

Jeśli będziemy szukać sztucznych problemów, to nie damy możliwości inwestowania 

podmiotom, mieszkańcom, którzy chcieliby inwestować na tym terenie. 

Radny p. Tadeusz Jędryka zaproponował aby ten wykaz nieruchomości umieścić na stronie 

internetowej, żeby każdy mógł się zapoznać i był zorientowany, nie tylko radni. 

Pan Tomasz Bogacki poinformował, iż każda uchwała jest w BIP-ie upubliczniona. Każda 

działka, która jest sprzedawana musi być podana do publicznej wiadomości i jest to w 

zakładce przetargi. Najpierw jest wykaz w internecie później w prasie lokalnej bo tak narzuca 

ustawa.  

Pani Helena Pardej korzystając z obecności p. Tomasza Bogackiego zapytała jak wygląda 

sprawa wykupu gruntu wokół bloków. Wie, że Wspólnota nie może wykupić i czy muszą 

przystąpić do wykupu wszyscy mieszkańcy czyli właściciele mieszkań. W ubiegłym roku 

była jedna osoba, która się wyłączała. Czy jest taka możliwość żeby tą część, która przypada 

na danego mieszkańca, który nie chce udziału w tej działce mogła być rozpisana na 

pozostałych.  

Pan Tomasz Bogacki odpowiedział, że jeżeli mamy sprzedane lokale z częściami wspólnymi 

co do działki pod blokiem, to powinny być wykupione również przez te osoby te udziały. 

Teoretycznie jeżeli ta osoba nie wykupi to udział może pozostać przy gminie, jako własność 

gminy. Do jednego aktu muszą wstawić się wszyscy współwłaściciele. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0 podjęto uchwałę Nr V/21/2015 w sprawie przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha zapoznał zebranych z projektem 

uchwały w sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego a także z uzasadnieniem i 

załącznikiem do uchwały. 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał czy sołtysi którzy posiadają grunty są zwolnieni z podatku? 

Sołtysi odpowiedzieli, że nie. 

Pani Elżbieta Bors – sołtys wsi Bieliny stwierdziła, że miała 8% prowizji a teraz ma 7 % i ma 

umowę w domu na 8%. 

Pan Kazimierz Dąbrowski – sołtys wsi Wał powiedział jak jest w sąsiednich gminach, że tam 

gdzie są małe wioski to mają stałe stawki, np. jest kwota 350zł a duże wsie mają prowizje. 

Pan Tomasz Pietrucha – przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za wszystkie uwagi i 

zaprosił do współpracy na komisjach.  

Sekretarz Miasta i Gminy – p. Iwona Kieszek wyjaśniła w kwestii prowizji p. Elżbiety Bors – 

sołtys wsi Bieliny, iż 06.09.2013r. podjęta była uchwała w sprawie wyznaczenia inkasentów 

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso od podatku od nieruchomości rolnego i 

leśnego. 

To była pierwsza taka uchwała, ponieważ dotychczas sołtysi mieli zawarte umowy zlecenia w 

roku 2011 na pobieranie od mieszkańców danego sołectwa inkasa. Jednak te umowy z dniem 

06.09.2013r. ze wszystkimi sołtysami zostały rozwiązane w związku z problemami 

ubezpieczeniowymi z KRUS. W związku z powyższym podjęta była decyzja z  udziałem 

oczywiście sołtysów, że te umowy zostały rozwiązane a podjęta była uchwała wyznaczająca 

sołtysów na inkasentów i sołectwo Bieliny już w 2013r. miało 7 % inkasa jest to uchwała  

z września 2013r.  
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Pan Tomasz Pietrucha – przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o bezpośrednie wyjaśnienie  

tej sprawy w Urzędzie Miasta i Gminy. Ale w związku z tym, że ta uchwała jest tylko 

kontynuacją poprzedniej i z uwagi na termin musi być dzisiaj podjęta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0 podjęto uchwałę Nr V/22/2015 w sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i  leśnego. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7f 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz z 

uzasadnieniem. 

Pytań i uwag nie zgłoszono do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0 , wstrzymało 

się – 0 podjęto uchwałę Nr V/23/2015 w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu 

 

PKT 7g 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

wystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„ZAPILICZE”. 

Przewodniczący podkreślił, iż ta uchwała i następna którą będziemy podejmować czyli 

przystąpienie Gminy do LGD są ze sobą powiązane. W sprawie tej odbyło się robocze 

spotkanie z przedstawicielem nowej LGD „Wszyscy Razem” tej do której przystępujemy. Ale 

żeby przystąpić musimy najpierw wystąpić z poprzedniej LGD. 

Na spotkaniu były wymienione uwagi, przedstawiony program LGD. Będą podejmowane 

kolejne uchwały i będziemy upoważniać Burmistrza i określone osoby z uwagi na określoną 

ilość miejsc do reprezentowania gminy i będziemy przyjmować statut. O wszystkim na 

bieżąco będą przekazywane informacje. 

Pani Grażyna Plęs – Banach zapytała czym się różni jedno Stowarzyszenie od drugiego? 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, iż LGD „Zapilicze” miała bezpośredni kontakt  

z władzą samorządową poprzedniej kadencji. Ale jak powiedział wójt gm. Odrzywół na 

spotkaniu, że to my określamy w jakim czasie i z jaką LGD współpracujemy.  

Warunkiem przystąpienia do LGD jest bezpośrednie sąsiedztwo terytorialne i właśnie gminy 

Odrzywół, Klwów, Rusinów, Potworów, Gielniów, Mogielnica są to gminy sąsiadujące. Są 

dobre relacje przy tego typu działalności co gwarantował nam też wójt gminy Odrzywół. 

Mamy wiele wspólnych celów, które chcielibyśmy osiągnąć bezpośrednio na odcinku 

Drzewiczki czy Pilicy.  

W trakcie na pewno każdy się przekona, że powinniśmy współpracować z naszymi sąsiadami.  

Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba dodał, że ta grupa będzie bardziej prężna, niż 

była  z Białobrzegami. Jeżeli Mogielnica występuje i chce być z nami to wówczas nasza 

gmina nie będzie miała granicy terytorialnej z tamtą gminą. 

Z-ca Przewodniczącego Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś dodała, iż warunkiem powstania 

LGD jest wspólność terytorialna czyli graniczenie i ilość mieszkańców pow. 30 tys.na danym 

terenie Białobrzegi mają już w tej grupie pow. 36tys. i my byśmy byli na taką przyczepkę.  
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Ta grupa „Wszyscy Razem” nie ma 30 tys. i my dołączając jesteśmy ważnymi elementami.  

Jeżeli jest niższy dochód na 1 mieszkańca w danej grupie to można otrzymać wyższe dotacje. 

Zasobność gmin tamtej a tej jest na naszą korzyść i jest to rozsądne, że przystępujemy do tej 

LGD. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0 podjęto uchwałę Nr V/24/2015 w sprawie wystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą ze 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zapilicze”. Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 7h 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„WSZYSCY RAZEM’.  

Pytań i uwag nie zgłoszono do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na Sali 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0 podjęto uchwałę Nr V/25/2015 w sprawie przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „WSZYSCY RAZEM”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8 

Brak zapytań i interpelacji. 

 

PKT 9 

Zgłoszono następujące wnioski: 

1) Radny – p. Tadeusz Jędryka zgłosił wniosek do Burmistrza Miasta i Gminy o 

przeznaczenie środków w budżecie na wykonanie kanalizacji ulic: Warszawskiej, 

Północnej i 1-go Stycznia. 

2) Sołtys wsi Wał – p. Kazimierz Dąbrowski prosił o wymianę sołeckiej tablicy ogłoszeń. 

Burmistrz Miasta i Gminy – odpowiedział, iż zrobione zostanie rozeznanie w tym 

temacie. 

Sprawdzone zostaną wszystkie tablice sołeckie w jakim są stanie. 

3) Sołtys wsi Żdżary – p. Jan Dąbrowski – czy będą sprzątane przystanki, może jakieś 

kosze bedą? 

Sekretarz Miasta i Gminy – odpowiedziała, że będą zakupione kosze na przystanki, 

które będzie opróżniał i sprzątał ZUK ustalane jest tylko jeszcze z jaką 

częstotliwością. 

4) Radny – p. Stanisław Dobrodziej – zwrócił się do p. Burmistrza i p. 

Przewodniczącego aby przeznaczyć środki finansowe ze sprzedaży działek w 

Żdżarach dla wsi Żdżary, gdyż jest to duża wieś i potrzeby są duże. 

Burmistrz odpowiedział, iż przyjął do wiadomości ale w tej kwestii będzie musiał   

uzgodnić z kolegami radnymi. 

5) Radny – p. Stanisław Orzeszek – zaproponował aby zakupić jednakowe tabliczki  

z numerami posesji np. z funduszu sołeckiego. Są to nie duże pieniądze ok. 20zł a 

jeśliby większa ilość to ok. 15zł. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, że propozycja funduszu sołecki ego jest 

dopiero od przyszłego roku. 

Sołtys wsi Wólka Ligęzowska – p. Stefania Wąsik dodała w sprawie tabliczek na 
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posesje, że nie każdemu podoba się aby tabliczki były wszystkie jednakowe. 

Z-ca Przewodniczącego – p. Elżbieta Zaraś zaproponowała aby nie narzucać 

mieszkańcom jednakowych tabliczek ważne, żeby one były. 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi 

integralną część protokółu. 

 

 

Protokółowała       Przewodniczył 

`          Przewodniczący Rady 

 

             Renata Chrzan                                                                     mgr.  Tomasz Pietrucha 


